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Rada Miejska w Kobylinie                                 

 

Protokół nr V/2024 

V Sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 19 września 2024 i odbyła się    

w Sali GOK przy Placu Andrzeja Glabera 1 w Kobylinie. 

Obrady rozpoczęto 19 września 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:03 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. (Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu). 

Obecni: 

1.Iwona Bzodek 

2. Piotr Chlebowski 

3. Jarosław Eliasz 

4. Mirosław Flak 

5. Barbara Gościniak 

6. Łukasz Jarus 

7. Maciej Kmiecik 

8. Grzegorz Kreczmer 

9. Karol Kwiatkiewicz 

10. Aneta Pierzchała 

11. Leszek Poniatowski 

12. Michał Skupin 

13. Mikołaj Stanisławski 

14. Marcin Szumera 

15. Andrzej Wajdlejt 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Kobylina Tomasz Lesiński, Zastępca Burmistrza 

Alicja Grzempowska, Skarbnik Gminy Barbara Sławińska, Sekretarz Gminy Przemysław 

Marcinek oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6.Informacja o stanie kultury i sportu. 

7.Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osoby fizycznej prawa 

własności nieruchomości na rzecz Gminy Kobylin, 

b) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Kobylin oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

c) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 

– 2031. 

8.Wolne głosy i wnioski.    

9.Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przypomniał, że na podstawie przepisu art. 20 ust.1b ustawy o samorządzie gminnym obrady 

Rady Miejskiej w Kobylinie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. W związku z tym zwrócił się do obecnych z prośbą o zachowanie przepisów 

dotyczących ochrony danych osobowych podczas wypowiedzi. 
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że zapoznał się z protokółem Nr IV/2024 z sesji w dniu 

22 sierpnia  2024 r. i nie wnosi do jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 

uwagi do protokołu. Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokołu bez 

jego odczytania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

 

 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

 

I.BZODEK w imieniu mieszkańców ul. Polnej, zwróciła się z wnioskiem o zabezpieczenie 

środków w planowanym budżecie Gminy Kobylin na rok 2025, na utworzenie pełnej 

dokumentacji związanej z modernizacją ul. Polnej. Dzięki utworzonej dokumentacji oraz 

wykonanej w ubiegłej kadencji kanalizacji ściekowej, będzie można doprowadzić do 

ukończenia modernizacji ul. Polnej. Wpłynie to korzystnie na poprawę komunikacji pieszo-

samochodowej oraz na dojazd do posesji.     

L.PONIATOWSKI zgłosił interpelację o podjęcie stosownych kroków w celu wykonania 

przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Polnej i ul. Krotoszyńskiej w Kobylinie. Takiego 

przejścia nie ma na całej długości ul. Krotoszyńskiej od strony przejazdu kolejowego aż do 

mostu. Natężenie ruchu na tej ulicy jest bardzo duże, bo jest to droga krajowa. Uzasadnieniem 
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jest stworzenie bezpiecznego przejścia dla pieszych, przede wszystkim dla dzieci, które chodzą 

tędy do szkoły.  

 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali Informację Przewodniczącego Rady 

Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 

3 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

 

 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 

międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

 

 

6. Informacja o stanie kultury i sportu. 

 

Inspektor WEROIKA SZYMCZAK przedstawiła informację o stanie kultury i sportu, 

stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Aldona Kordus przedstawiła informację na temat działalności Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy w Kobylinie, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Anna Rowicka przedstawiła informację na temat działalności Gminnego Ośrodka 

Kultury, stanowiącą załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Leszek Ostojski, przedstawił informację na temat działalności Muzeum Ziemi 

Kobylińskiej, stanowiącą załącznik nr 8  do niniejszego protokołu.  

PRZEWODNICZĄCY zapytał radnych, czy mają pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o stanie kultury i sportu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

 

 

7. Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osoby fizycznej prawa własności 

nieruchomości na rzecz Gminy Kobylin, 

 

Naczelnik ANITA DANIELCZYK przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie od osoby fizycznej prawa własności nieruchomości na rzecz Gminy 

Kobylin. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr V/24/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 19 września 2024 r.      

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osoby fizycznej prawa własności 

nieruchomości na rzecz Gminy Kobylin, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów 

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kobylin oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

 

Naczelnik ANITA DANIELCZYK przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kobylin oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr V/25/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 19 września 2024 r.      

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów          

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kobylin oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 

2024. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr V/26/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 19 września 2024 r.      

w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 

2031. 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr V/27/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 19 września 2024 r.      

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera 
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NIEOBECNI (2) 

Łukasz Jarus, Andrzej Wajdlejt 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

L. PONIATOWSKI w związku z wieloma zapytaniami od mieszkańców, poprosił                           

o przygotowanie informacji dotyczącej funkcjonowania ośrodka zdrowia w Kobylinie. Zapytał, 

czy mamy gwarancję funkcjonowania tego ośrodka zdrowia – niektórzy mieszkańcy mówią, że 

będzie działał tylko do końca roku. Chodzi o to, żeby uciąć wszelkie spekulacje. Dlatego prosi 

o przygotowanie informacji dotyczącej bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców.  

BURMISTRZ powiedział, że jest w stałym kontakcie z doktorem Jarosławem Koniecznym           

i nic mu nie wiadomo o likwidacji czy zamknięciu NZPOZ Avicenna. Podkreślił, że Gmina nie 

ma wpływu na funkcjonowanie ośrodka – jest ono niezależne i Gmina nie może nic narzucić. 

Lekarze rodzinni mają kontrakty z NFZ. Obiecał przygotowanie stosownej informacji. 

 

 

9. Zakończenie. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 

9.03. 

 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

                                                                                                     Piotr Chlebowski  

 

 

  


